
Verslag MR vergadering 17 oktober 2024 

Aanwezig: Dictus Koop, Peter Hoexum, Richard van der Woude, Els Lesilolo, Henk Jan Hoekman, 

Lucette Koster, Laurie Koks, Mia Caro en Harma Pot 

1. Opening 

 

2. Vaststellen agenda: ongewijzigd vastgesteld 

 

3. Notulen 20 juni 2024 

De notulen van de vorige vergadering zijn goedgekeurd en zijn op de website geplaatst.  

N.a.v de notulen: een opmerking over de gevolgde PTA-route. Vragen, opmerkingen en 

aanvullingen van de MR zijn (grotendeels) verwerkt door de schoolleiding, maar de MR heeft 

de aanpassingen niet meer kunnen controleren. Dit kwam (deels) door het krappe tijdspad 

en de late start van het schooljaar. Afspraak: volgend jaar zullen de concept-PTA’s eerder 

naar de MR worden gestuurd en zullen de aanpassingen in excel worden toegestuurd, 

voordat de PTA’s op de website verschijnen, zodat de MR de aanpassingen nog kan 

controleren.  

N.a.v.: in de schoolgids is niet meer vermeld welke route ouders kunnen bewandelen als zij 

een melding willen doen over pesten of ander ongewenst gedrag (en dat niet bij de mentor 

kunnen of willen doen). Deze route kan nog wel op de website (onder het kopje ‘ouders’) 

vermeld worden.  

 

4. Mededelingen  

1. Leerlingen:  

2. Ouders: de roosters voor de toetsweek zijn erg laat bekend gemaakt. Dat is lastig voor 

het (leren) plannen. Schoolleiding: dit komt door personeelsgebrek. De MR adviseert om 

dan te communiceren (aan docenten, leerlingen en ouders) waarom het niet lukt om het 

toetsrooster eerder bekend te maken. Datzelfde geldt voor de PTA’s, wanneer het niet 

zou lukken om die eerder op de website te plaatsen.  

3. Personeel: - 

4. Schoolleiding: - 

5. MR planning 2024-2025 

Op dinsdag in januari t/m april, daarna mogelijk op donderdag.  

 

5. Ter kennisgeving: begroting kalenderjaar 2024 

De financiële commissie zal advies uitbrengen aan de MR. Dan kunnen evt. nog punten 

worden besproken. Hiervoor moet nog dit kalenderjaar een afspraak worden gepland, zodat 

in januari een advies aan de MR kan worden gegeven.  

 

6. Ter instemming:  gerealiseerde onderwijstijd 2023-2024 

Het is de MR opgevallen dat atheneum minder uren les heeft gehad dan de norm/dan 

gepland. De schoolleiding legt uit dat dat deels komt omdat er keuzes zijn gemaakt, bijv. A6 

krijgt voorrang boven A4 en deels ‘loopt het soms zo’. Relatief vallen de afwijkingen nog mee 

(95,79% bij atheneum), maar de komende jaren zal dit erger worden. Het blijkt bijvoorbeeld 

moeizaam om mensen tijdelijk aan te nemen als eigen personeel ouderschapsverlof heeft. 

Voor de inspectie heeft dit geen gevolgen. De verwachting bestaat dat de urennorm zal 

worden losgelaten. Het verschil tussen de cijfers van het CE en het SEE is klein, dus het effect 

van minder lesuren zal wellicht klein zijn. De MR stemt in met de gerealiseerde onderwijstijd. 



 

7. Ter kennisgeving: voorlopige onderwijsopbrengsten 2025.  

Deze opbrengsten zijn in het SVO besproken en zal in het voorjaar openbaar worden 

gemaakt.  

 

8. Ter kennisgeving: eindevaluatie jaarwerkplan 2023-2024 

-de verbouwing van het tuinhuis zal na de examens plaatsvinden 

-extra camera’s plaatsen: is uitgesteld. Deze zullen bij de ingang worden geplaatst.  

-science floor / verbouwing: loopt. De airconditioning bij O&O functioneert.  

- formatief evalueren: de schoolleiding heeft in 2023 genoemd dat een evaluatie is 

uitgevoerd. In januari 2025 zal hierover een terugkoppeling plaatsvinden.  

-bij kopje sturing, kwaliteit en ambitie, onderwerp: tevredenheidsonderzoeken staat als 

activiteit vermeld: afname monitor sociale veiligheid, analyse van onderzoek maart 2024 en 

vaststellen interventies oktober 2024. De opbrengst van het onderzoek is dat de algemene 

psychische gesteldheid is afgenomen en dat de trends (social media) vragen om meer actie. 

Interventies zijn nog niet bekend, dat komt waarschijnlijk in het voorjaar.  

 

9. Ter kennisgeving: jaarwerkplan 2024-2025 

 

10. Ter kennisgeving: stand van zaken NPO-gelden 

De school houdt geld over. Dit is publiek geld en zal niet ‘zomaar’ gespendeerd worden. Er 

zal onderhandeld worden met het bestuur (02G2) over een eventuele lening ivm verbouwing 

van het tuinhuis, maar het NPO-geld kan hiervoor niet worden gebruikt.  

 

11. Rondvraag en sluiting 

 


